
PROTOKOLL
Centralstyrelsemöte 

 

Datum | tid 2023-10-26| 18:00 – 20:00 | Möte sammankallat av Lars Rydstedt Plats: Digitalt   

Närvarande styrelsemedlemmar 

Lars Rydstedt | Charlott Jonsson| Göran Hagman | Christian Janson | Roger Lindström |Jyrki Vouti | 

Annika Helgesson | Bo Engholm | Lena Lindström (adj.)  

Ej närvarande: Jakob Bergvall, Christoffer Thalin, Mikael Tranberg, Jenny Häggström 

 Punkt  

  

1. Mötet öppnas 

Lars Rydstedt hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte. 

 

 

 2. Anmälan av sekreterare 

Till sekreterare valdes Annika Helgesson. 

 

 

 3. Val av två justerare 

Till att justera dagens protokoll valdes Jyrki Vouti och Charlott Jonsson 

 

 

 4. Närvarokontroll 

Se ovan. 

 

 

 5. Anmälan av övriga frågor som kan innebära justering av dagordningen 

§11. Ärende angående medlemskap i Dansk Kennelklubb, § 12. Småhunds-SM 

återstart? Under övriga frågor – remiss rasansvar SKK.     

 

 

 6. Godkännande av dagordningen 

Föreslagen dagordning godkändes. 

 

 

 7. Godkännande av föregående protokoll och gamla ärenden 

Föregående protokollet gicks igenom och lades därefter till handlingarna med ett 

godkännande. 

 

 

 8. Rapport från AU – fastställande av AU:s beslut 

Ingen rapport från AU och inga beslut att fastställa. 
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 9. Kommittéernas rapporter  

 • Avelskommittén 

Charlott Jonsson redogjorde för kommitténs arbete. 

- Några reaktioner på friskrivning av lungödem har inkommit, 

kommittén behandlar dessa på kommande möte.  

- Finska lungödemsprojektet fortskrider. 

- Till kommande årsbok ska man försöka återskapa topp - 100 tiklistan. 

- Texten för DNA-prov behöver uppdateras. 

 

• Jakt & Utställningskommittén 

Göran Hagman redogjorde för kommitténs arbete. 

- Alla förberedelser för mästerskapen flyter på enligt plan. Jyrki Vouti 

redogjorde för status kring NM i Finland. 

- Säsongens första nationella unghundsprov har avgjorts under dagen. 

- Gävleborgs DK har fått godkänt av SKK att flytta sin vårutställning i 

Årsunda till Järvsö, vilket innebär att det blir en dubbelutställning i 

augusti (2024). 

- Två lokalklubbar (Dalarna & Kalmar) var representerade på 

utbildningstillfälle nr 2 i ”seminarium för utställningsansvariga”. 

 

• PR, media och sponsorkommittén 

Christian Janson redogjorde för kommitténs arbete. 

- SKK har fått de årsböcker som saknades. 

- Medaljer är beställda till mästerskapen 2023. 

- Kommittén kommer snarast att ha ett möte för fortsatt uppdatering av 

hemsidan. 

- Ett 50-tal företag finns på sponsorlistan och ska kontaktas innan 

årsskiftet. 

 

• Regelrevideringskommittén 

Roger Lindström redogjorde för kommitténs arbete. 

- Kommittén har sonderat terrängen med de andra rasklubbarna men de 

ligger lågt i sitt arbete tills 2024. 

 

 

 

  10. Ekonomisk rapport 

Lena Lindström föredrog den ekonomiska rapporten. Allt fungerar bra, just nu lite 

arbete med resan till Finland för de som ska på NM. Diskuterades prisklass på den 

present som ska med till NM.  Alla kommittéer påminns att lämna in sin budget för 

2024. Klubbens ekonomi är stabil. Den ekonomiska rapporten godkändes. 

 

11. Ärende angående medlemskap i Dansk Kennelklubb 

Charlott Jonsson redogjorde för att avelskommittén vill ha möjlighet att få med 

resultat gjorda i Danmark i sin statistik. För att få tillgång till materialet krävs dock 

ett medlemskap i DKK. CS ger i uppdrag åt Charlott Jonsson att ordna med 

medlemskap i DKK. 
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12.  Småhunds-SM återstart? Vårt deltagande? 

Diskuterades den intresseförfrågan som kommit från Petitklubben angående en 

återstart av Småhunds-SM. CS beslutar att när en förfrågan kommer från 

Bassetklubben centralt kommer CS att ta upp och diskutera frågan. 

 

 13. Status DN-ärende 

Lars Rydstedt redogjorde för aktuell status i DN-ärendet. 

 

 

 14. Status DS 18 maj 2024  

Christian Janson redogjorde för status gällande nästa års DS. DS 2024 hålls den 17–

19 maj på Scandic Arvika (arrangör Värmlands DK). Klubben jobbar med några 

förslag på lite sidoaktiviteter för medföljande. Lars Rydstedt påpekade vikten av 

att boka upp hundrum för delegaterna. Göran Hagman söker kontakt med den 

inbjudna föreläsaren men denne är tyvärr svår att få tag på.  

 

 

 15. 80-årsjubileet  

       Inga uppslag eller idéer har kommit in från lokalklubbarna om hur vi ska 

       uppmärksamma jubiléet. Lars Rydstedt jobbar vidare med frågan. 

 

16. Planering årsboken 2024 

       Den 29 oktober hålls det första mötet för gruppen som jobbar med boken. 

       Agneta Jarmeus, Lars Davidsson, Charlotta Löfgren och Josefin Börjesson deltar 

       utöver delar av CS.  

 

17. Information 

• Beslut i SKK Jhk angående överklagan från en avauktoriserad drevprovsdomare. 

Lars Rydstedt redogjorde för beslutet gällande den avauktoriserade 

drevprovsdomarens överklagan som i Jhk fått avslag. Avslaget innebär att 

drevprovsdomaren inte kan få tillbaka sin auktorisation och heller inte 

försöka att få det via någon annan rasklubb.  

 

18. Meddelanden 

• Remiss ”Avtal för delegering av rasansvar” 

Från SKK Fk har vi delgivits en remiss angående de avtal om delegering av 

rasansvar som Fk arbetat fram. Remissen ska besvaras senast den 22/1–2024. 

Punkten bordläggs till nästa CS-möte och då ska alla ha satt sig in i materialet 

och kommit med synpunkter. 

 

• Protokollsutdrag SKK/UtstK nr 4 2023 §94 ”Dispens för utökat antal i ringen” 

Från SKK UtstK meddelas att det kan ges dispens för utökat antal i ringen 

(över 80). Jakt & Utställningskommittén bevakar frågan. 

 

• Från SKK CS protokoll nr 5 2023 noteras att SKK hemställt till Landsbygds- och 

infrastrukturdepartementet och Klimat- och näringslivsdepartementet om statligt 
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ansvar för ersättning vid rovdjursattacker på hundar. SDK CS noterar att en 

grundidé från en av landets lokalklubbar har vandrat den långa demokratiska 

vägen via lokalklubbsårsmöte och DS. Vidare till SKK där den förfinats genom 

två KF och slutligen nått regeringsnivå. 

    

19. Diskussioner 

- Har-SM: Bo Engholm ersätter Mikael Tranberg som CS representant. Diskussion 

kring strykning av en hund samt vem som sköter eventuell live-sändning. 

 

20. Övriga frågor att ta upp till diskussion som uppkommit under mötet 

       - Svenska raser: dags att ta tag i domarkompendiet inför utbildningen. Lars Rydstedt 

sammankallar gruppen och bjuder in Morgan Wackt samt stämmer av med Göran 

Johansson om vilka blivande domare som deltagit på jaktprov. 

 

21. Nästa möte 

       Nästa möte hålls torsdagen den 30 november kl. 18.00 (digitalt) 

  

22.  Mötet avslutas 

Då inget mer förelåg tackade Lars Rydstedt för visat intresse och avslutade dagens 

möte. 

 

Vid protokollet                                          

 

 

Annika Helgesson 

 

 

Justeras                                     Justeras                                      Ordförande  

 

 

Jyrki Vouti                              Charlott Jonsson                       Lars Rydstedt                                         
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